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På grund av att revison på KPMG har haft hög arbetsbelastning 
relaterat till situationen med Covid-19, har vi ännu inte fått 
påskriften från dem på årsredovisningen. Från föreningens sida 
har årsredovisningen varit färdig sedan ett par månader och det 
finns tyvärr inget mer styrelsen kan göra för att skynda på 
processen just nu. Vi hade hoppats att få ett nytt datum innan vi 
gick ut med information om den uppskjutna stämman, men nu 
närmar sig det datum vi ursprungligen hade planerat för 
stämman och vi vet ännu inte när den kan äga rum.  
 
Enligt stadgarna ska kallelsen komma ut minst två veckor innan 
stämman och då ska årsredovisningen finnas tillgänglig för 
medlemmarna. Stämman kommer som tidigare meddelats att bli 
digital med möjlighet till poströstning. 
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Årsstämman uppskjuten 


